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Abstract (en)
The invention relates to a screwing tool, especially a screwdriver (1) or a screwdriver insert, for polygon socket screws (8), having flank sections (12)
shaped convexly in the circumferential direction; to optimise the transfer of force, it is proposed that the flank sections (12/12') are interrupted with
respect to one another in the central region of each flank (11) by a non-convexly running intermediate section (13, 13'). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Schraubwerkzeug, insbesondere Schraubendreher (1) oder Schraubendreher-Einsatz, für Innenmehrkantschrauben
(8), mit in Umfangsrichtung konvex gestalteten Flankenabschnitten (12); zur Optimierung der Kraftübertragung wird vorgeschlagen, daß die
Flankenabschnitte (12/12') im mittleren Bereich jeder Flanke (11) durch einen nicht konvex verlaufenden Zwischenabschnitt (13/13') zueinander
unterbrochen sind. <IMAGE>
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